
 PROTOKOLL  

Årsmøte  

Lillehammer Ro- og Kajakklubb 

 14. mars 2024, kl 18:30-21:00 

 

 

1. Åpning med innledning, godkjenne stemmeberettigede, innkalling og saksliste  

Styrets leder, Anders Klougart Jevnesveen, ønsket velkommen.   

 

Fremmøteregistrering ble foretatt og regler for stemmeavgivning ble presisert. 25 medlemmer 

i tillegg til 5 i styret var til stede.  30 stemmeberettigede og årsmøtet var dermed 

beslutningsdyktig 

 

Både innkalling og saksliste m/vedlegg var sendt ut på forhånd. 

Kommentar: Det kom kritikk til at følgende dokumenter manglet ved utsendelse av saksliste 

og dokumenter:  

Valgkomiteens innstilling til styre og kontrollkomité 

Styrets innstilling til valgkomité 

 

Årsmøtets vedtak:  

- Innkalling GODKJENT  

- Saksliste GODKJENT med kommentar 

 

 

2. Valg av møteleder, protokollfører og to representanter til å underskrive protokollen 

Styreleder la frem styrets forslag: 

Ordstyrer: Per Willy Næsset 

Referent: Hilde Rindal 

Underskrift av protokoll: Arve Senderud og Pål Eirik Alrek 

 

Årsmøtets vedtak: 

- GODKJENT 

 

 

3. Behandle Årsberetning for 2023 

Styreleder gjennomgikk de viktigste punktene i årsberetningen for årsmøtet.  

Verdt å nevne: 

- God aktivitet fra starten av 2023-sesongen. Flommen Hans stoppet så aktiviteten på 

flattvann/hav, mens elv kunne gjennomføre en tilnærmet normal sesong. 



- Medlemmene har vist god dugnadsånd og samhold først med beising av klubbhus og 

senere med skadebegrensning og rehabilitering i forbindelse med flommen, Hans. 

- Styret har jobbet aktivt mot å nedsette et anleggsutvalg. 

 

Årsmøtets vedtak:  

- Årsberetning 2023 GODKJENT 

 

 

4. Behandle regnskap og revisjon 2023 

Regnskap: 

Styrets kasserer, Jens Uwe Korten gikk gjennom regnskap og balanse for regnskapsåret 

2023.  

Verdt å nevne: 

Flom har påvirket regnskapet i form av mindre kostnader og lavere inntekter. 

 

Kostnader: 

- Mindre innkjøp 

- Mindre lønn til instruktører grunnet færre kurs 

- Økte strømkostnader: dyrere strøm + økt forbruk pga. vifter til uttørking (forsikringssak) 

 

Inntekter 

- Medlemstall tilnærmet uendret 

- Plassering av midler har gitt inntekter  

- Forsikringsutbetalinger 

 

Totalen viser som vanlig et godt overskudd. 

 

Kontrollutvalgets rapport: 

Styreleder refererte de viktigste punktene i rapporten.  

Verdt å nevne: 
- Styret har fulgt opp saker fra forrige rapport 

- KU ber om nøye kontroll ved planlegging og gjennomføring av en  evt. fremtidige 

utbygginger 

 

Årsmøtets vedtak: 

- Regnskap for 2023 GODKJENT 

- Kontrollutvalgets rapport GODKJENT og rapporten følges opp av styret. 

 

 

 



5. Behandle innkomne forslag og saker til årsmøtet 

Forslagsstiller: Pete Vickers 

Mottatt: 27.02.2024 

 

Sak som ønskes tatt opp på årsmøtet: 

Ifølge klubbens vedtekter består styret av leder, nestleder og tre styremedlemmer.  

Videre stilles det krav at begge kjønn skal være representert i styret (varamedlemmer teller 

ikke med ved beregningen av kjønnsfordelingen). Dette etter myndighetenes krav om 

likestilling og mangfold.  (sitat regjeringen [1] “Likestilling og mangfold i næringslivet kan 

skape mer innovasjon, bedre arbeidsmiljø, smartere beslutninger og økt verdiskaping”) 

På lik linje med dette, så foreslås det å oppdatere klubbens vedtekter slik at alle idrettsgrener 

(som klubben har et utvalg for), skal være representert i styret. Likeledes, for å skape mer 

innovasjon, bedre arbeidsmiljø, smartere beslutninger og økt verdiskaping. 

[1] https://www.regjeringen.no/no/aktuelt/historisk-enighet-om-krav-til-kjonnsbalanse-i-norske-

styrer/id2985631/ 

 

Styrets Innstilling: 

Styret ser det som sin oppgave å planlegge og ivareta klubbens totale drift. Styret har tillitt til 

at utvalgene ivaretar idrettsgrenenes interesser og at de koordinerer og utvikler 

aktivitetstilbudene til medlemmene. Ved behov konsulterer styret utvalgene for å ta gode 

beslutninger og legge rammer for god og forsvarlig drift av klubben. 

Dagens styre mener at kravet om at alle utvalg skal være representert i styret kan skape den 

forståelse at styremedlemmer representerer enkeltmiljøer og ikke hele klubben. Dette kan gå 

på bekostning av styrets evne til å ivareta klubbens samlede interesser.  

Samtidig vil en slik organisering gjøre det vanskelig å rekruttere medlemmer til styret. 

 

Styrets støtter ikke forslaget om at alle idrettsgrener (som klubben har et utvalg for) skal være 

representert i styret. 

 

Kommentarer: 

- Pete Vickers presenterte sin sak og bakgrunnen for denne. Han henviste blant annet til 

vedtekter og kjønnsfordeling. Han kommenterte også styrets innstilling. 

- Styreleder gav en begrunnelse for styrets innstilling. Han la også vekt på at det vare en 

fordel å ha kvalifiserte styremedlemmer fra flere utvalg.  

- Det kom en rekke kommentarer fra medlemmer på årsmøtet. Hovedessensen i 

kommentarene tydeliggjorde ønsket om at flest mulig utvalg bør være representert i styret 

slik at styret tydeligere representerer klubbens mangfold.  

- Det ble lagt vekt på viktigheten av en god dialog og et godt samarbeid mellom styret og 

utvalgene og å merke seg at alle grener/utvalg må bli hørt. 



- Representant fra valgkomiteen presiserte at komiteen før årsmøtet kontaktet medlemmer 
fra alle grener og at det generelt er krevende å rekruttere til styreverv. 

Frem mot kommende årsmøter og valg oppfordres utvalgene til å gi innspill til 

valgkomiteen og valgkomiteen oppfordres til å søke råd hos utvalgslederne.  

 

Det var en god og grundig debatt i årsmøtet.  

 

Ved avstemning stemte 7 delegater for Pete Vickers sitt forslag, 23 stemte for styrets 

innstilling. 

 

Årsmøtets vedtak: 

- Pete Vickers sitt forslag vedtas ikke. 

 

 

6. Fastsette medlemskontingent og avgifter internt i klubben 

- Medlemskontingent og plassleie for 2024 er vedtatt.  

- Avstemning om medlemskontingent og plassleie for 2025 utsettes til årsmøte 2025. 

Anders gav en begrunnelse for dette. 

 

Årsmøtets vedtak: 

- Styrets innstilling GODKJENT   

 

 

7. Vedta budsjett for året 2024 

Styret v/kasserer Jens Uwe Korten la frem klubbens budsjettforslag for 2024. 

Verdt å nevne: 

- Alle innspill fra klubbens utvalg om midler til aktiviteter og utstyr er tatt inn i budsjett.  

- Bygg og anlegg – forprosjekt i samarbeid med fylkeskommunen 

 

Årsmøtets vedtak: 

- Budsjett 2024 GODKJENT  

 

 

 8. Behandle klubbens organisasjonskart 

Klubbens organisasjonsplan ble vist og forklart og det ble ikke vedtatt noen endringer. 

 

Årsmøtets vedtak 

Klubbens organisasjonsplan GODKJENT  

 

 



 

 

9. Valg  

Valgkomiteen, ved Anne Kirsti Høgåsen, la frem en oversikt over valgte representanter i 

klubben for 2023 samt Valgkomiteens innstilling for 2024:  

 

For 2023 har Styret bestått av: 

Leder: Anders Klougart Jevnesveen  

Nestleder: Hilde Rindal  

Styremedlem: Else Marie Pallisgaard 

Styremedlem: Jan Flohr Knudsen  

Styremedlem: Jens Uwe Korten (kasserer) 

Varamedlem: Pete Vickers  

Varamedlem: Mariann Sortland  

 

Andre årsmøtevalgte tillitsverv i 2023:  

 

- Kontrollutvalget:  

Eva Skagestad 

Jørn Gunnar Kleven 

Jacob Jacobsen  

 

- Valgkomite:  

Anne Kirsti Høgåsen 

Cristina Spada 

Lars Eide 

Maria Elisabeth Heilandt Bang (varamedlem)  

 

 

Valgkomiteens innstillinger for 2024: 

 

Styret: 

Jens Uwe Korten innstilles som leder (til 2025) 

Hilde Rindal fortsetter som nestleder (til 2025)  

Hans Tangen innstilles som styremedlem og kasserer (til 2026) NY 

Else Marie Pallisgaard innstilles som styremedlem, fortsetter i styret (til 2026) 

Jan Flohr innstilles som styremedlem, fortsetter i styret (til 2026) 

Sten Aagaard innstilles som varamedlem (til 2026) NY 

Hilde J. Moen innstilles som varamedlem (til 2026) NY 



Kontrollutvalg: 

Mariann Sortland innstilles som leder (til 2026) 

Bjørn Hofmann innstilles som medlem (til 2026) 

Anders Klougart Jevnesveen innstilles som varamedlem (til 2026) 

 

Andre valg - Representanter til roting og padleting:  

Representant til Roting: Routvalget velger 1 representanter/oppfordrer til deltakelse. 

Representant til Padleting: Styret velger 2-4 representanter/oppfordrer til deltakelse. 

 

Styrets innstilling til for valgkomite 2024: 

Anne Kirsti Myrvang Høgåsen (medlem) 

Bodil Bjørklund (medlem) 

Even Berge (medlem) 

 

Valgkomiteen konstituerer seg selv. 

 

Årsmøtets vedtak: 

- Alle innstillinger GODKJENT av et enstemmig årsmøte  

 

 

10. Avtakkinger  

Styret valgte å benytte anledningen til å honorere og takke noen av klubbens medlemmer for 

innsatsen i 2023:  

 

Går ut av verv i LRKK: 

- Anders Klougart Jevnesveen for sin innsats i styret som leder. 

- Mariann Sortland for sin innsats i styret som vara. 

- Pete Vickers for sin innsats i styret som vara. 

 

Andre: 

- Trond Holmestad for innsats med klubbens digitale løsninger. 

- Pål Eirik Alrek for administrasjon og ledelse av klubbens kursutvalg.  

- Frode Flaa for administrasjon og ledelse av klubbens elveutvalg. 

- Per Tore Granli for administrasjon og ledelse av klubbens utstyrsutvalg.  

- Merete Welhaven Steen for administrasjon ledelse av utvalg for flattvann/hav. 

- Emil Egeland for administrasjon og ledelse av Routvalget. 

- Eva Christine Skagestad som leder i Kontrollutvalget. 

- Anne Kirsti på vegne av valgkomiteen. 

- Peter Obel for arbeidet med klubbhuset. 



 

11. Avslutning 

Styreleder takket for fremmøte. Årsmøtet 2024 ble hevet ca. kl 20.30  

 

 

Referatet godkjent og signert elektronisk:   

 

 

        

Hilde Rindal   Arve Senderud   Pål Eirik Alrek   

Sign.    Sign.     Sign. 

Referent    Medlem        Medlem 


